
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  42 

тридцять другого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 25 лютого 2025 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалася онлайн-трансляція. 

 

Колюка О. С., секретар міської ради: 
Вітаю, шановні депутати, депутатки, представники засобів масової 

інформації, присутні! 

Депутатів і депутаток прошу зайняти робочі місця в сесійній залі і 

зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На тридцять друге засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 22 депутати. Відсутні 21. 
 

За результатами попередньої поіменної реєстрації депутатів в залі більша 

кількість депутатів і депутаток, ніж показано на табло. Прошу увімкнути 

повторну реєстрацію.  

Шановні колеги, колежанки, вставте картки у зчитувачі і зареєструйтеся. 

 

Проходить повторна реєстрація депутатів/депутаток міської ради за 

допомогою електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Зареєструвалося 27 депутатів. Відсутні 16. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 
 

Шановні депутати, депутатки, присутні, шановна громадо! 

Учора була третя річниця повномасштабного вторгнення росії в нашу 

країну. А взагалі вже 11-й рік триває неспровокована російська агресія проти 

нашої держави. У лютому 2022 року ворог заявляв, що наша держава впаде за 

три дні, потім – за три тижні… Не впала. Наш народ мужньо тримається, б’ється 

проти в рази сильнішого ворога.  

 



2 

 

Ми стоїмо і вистоїмо завдяки нашим захисникам і захисницям, завдяки 

нашій єдності, міжнародним партнерам. На жаль, Український народ платить 

дуже високу і страшну ціну за свою незалежність і втрачає найкращих синів і 

дочок.  

Низький уклін усім нашим воїнам, хто на передовій відбивають навалу 

ворожої орди. Ми пам’ятаємо і не забудемо тих, хто в полоні, ми пам’ятаємо 

зниклих безвісти. Ми маємо бути гідними подвигу наших воїнів, маємо бути 

об’єднаними, як ніколи, в ці складні часи і разом робити все, кожен на своєму 

місці, для досягнення справедливого, міцного миру для України. 
 

Сьогодні наша громада знову в жалобі. Ми прощаємося зі старшим 

сержантом Деркачем Володимиром Івановичем, молодшим сержантом 

Савчуком Олегом Никаноровичем, солдатом Бандурком Артемом 

Олександровичем, старшим солдатом Кравченком Валерієм Миколайовичем. 

 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання пам’ять 

загиблих українських захисників, захисниць та мирних громадян, які стали 

жертвами російсько-української війни.  

 

Колюка О. С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Потреба зібратись на сьогоднішньому засіданні та розглянути звернення 

Кропивницької міської ради восьмого скликання щодо підтримки Президента 

України з питань зовнішньої політики виникла у зв’язку із ситуацією, що 

відбувається на дипломатичному фронті, на міжнародній арені. Враховуючи 

тиск, який здійснюється на керівництво нашої держави, Президента і Верховного 

Головнокомандувача України Володимира Зеленського, щодо так званих 

«мирних перемовин», ми маємо розглянути вищезазначене звернення. 
 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі тридцять другого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

Мосін О. В. – заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради; 

Балакірєва С. М. – керуючий справами виконавчого комітету міської ради; 

Закаблуковський В. О. – голова Фортечної районної у місті Кропивницькому 

ради; 

Стецюк В. Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради. 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 
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Шановні депутати та депутатки, присутні! 

На адресу міської ради надійшло повідомлення від Уповноваженого із 

захисту державної мови. Суть повідомлення полягає в тому, що на одному із 

пленарних засідань сесії міської ради виступаючий представник громади у своїй 

промові допустив висловлювання недержавною мовою.  

Прошу всіх, хто бере участь у роботі сесійного засідання: депутати, 

депутатки, керівники виконавчих органів, представники громади, дотримуватися 

вимог Закону України «Про забезпечення функціонування української мови як 

державної» та використовувати виключно державну мову. У разі порушення цієї 

норми виступ буде зупинено, і доповідачу або виступаючому буде вимкнено 

мікрофон. 

 

Відповідно до вимог Регламенту міської ради секретар міської ради надав 

слово громадянину міста, який записався на виступ. 

 

Орєшков Г. М. виступив щодо порушення, на його думку, депутатами та 

депутатками статті 10 Закону України «Про статус депутатів місцевих рад». 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати та депутатки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого 

пленарного засідання сесії. 

Якщо у депутатів є такі, прошу їх оголосити.  
 

Ковальова-Алокілі О. А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), оголосила  

звернення Конгресу ветеранських і бізнес-спільнот до представників бізнесу, 

громадського сектору та всіх українців із закликом підтримати і підписати 

МАНІФЕСТ ЄДНОСТІ УКРАЇНСЬКОЇ НАЦІЇ (додається). 

 

Колюка О. С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Нагадую, що ми працюємо в умовах воєнного стану, тому у разі звукового 

сигналу «повітряна тривога» у роботі засідання буде оголошена перерва, всі 

мають пройти в укриття. Після закінчення тривоги засідання сесії буде 

продовжено. 
 

Шановні депутати, депутатки! 

Перед початком засідання ви отримали перелік додаткових питань до 

порядку денного, який містить питання «Про звернення Кропивницької міської 

ради восьмого скликання щодо підтримки Президента України з питань 

зовнішньої політики», проєкт рішення за реєстраційним № 2520. Питання 
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погоджене постійною комісію міської ради з питань місцевого самоврядування, 

прав і свобод людини, депутатської етики та регламенту, а також попередньо 

обговорено і погоджено представниками всіх фракцій.  

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає.  

Пропоную доповнення до порядку денного дев’ятої сесії (тридцять друге 

засідання) затвердити в цілому. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2489 «Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є запити, прошу їх оголосити. Немає. 
 

Переходимо до розгляду питання «Про звернення Кропивницької міської 

ради восьмого скликання щодо підтримки Президента України з питань 

зовнішньої політики», проєкт рішення за реєстраційним № 2520. Доповім з цього 

питання особисто. 
 

Колюка О. С. зачитав звернення Кропивницької міської ради восьмого 

скликання щодо підтримки Президента України з питань зовнішньої політики 

(додається) та проєкт рішення. 
 

Прошу підтримати звернення. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2520 за 

основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 28,  

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 2490 «Про звернення Кропивницької міської 

ради восьмого скликання щодо підтримки Президента України з питань 

зовнішньої політики» (додається). 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до питання «Різне». 

Чи є бажаючі виступити? Немає. 

Питання, включене до порядку денного на тридцять другому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуто. 

Пропоную завершити тридцять друге засідання дев’ятої сесії. 

Дякую усім за роботу. 

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь. 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 
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